

親子義工賣旗活動

敬啟者：

基督教靈實協會將於二零二二年一月十五日(星期六)舉行賣旗活動，為「靈實全護通」非政府資助長者服務籌款，讓長者得到適切的照顧。本校誠邀 貴家長及子女參加是次「親子義工賣旗活動」，藉此增進親子關係，建立關愛他人之正向價值，並可一同享受參與義務工作的樂趣。活動詳情如下：

日期：2022年1月15日(星期六)

時間：上午8時30分至11時30分

集散地點：本校圖書館

對象：全校學生及家長

名額：不限

備註：1. 旗袋會於活動當天派發；

2. 十四歲以下義工必須由家長或監護人陪同下進行賣旗；

3. 基督教靈實協會將為所有合資格參與賣旗的義工購買保險。

請於12月15日(星期三)或之前簽覆回條，並交班主任辦理。如有查詢，請致電2476-2414與梅燕玲姑娘聯絡。

此致

貴家長



校長曾卓龍謹啟

二零二一年十二月十日



回條

(通函 No: 076/2021)

敬覆者：

本人將 參加 / 不參加親子義工賣旗活動。

(活動當天同行之家長姓名：_____ 聯絡電話：_____)

此覆

錦田公立蒙養學校校長

學生姓名：_____ () 班級：_____

家長/監護人姓名：_____

家長/監護人簽署：_____

聯絡電話：_____

日期：2021年 12 月 _____ 日

註：請於12月15日(星期三)或以前將回條交予梅燕玲姑娘。

Kam Tin Mung Yeung Public School

Notice (No : 076/2021)

10.12.2021

Flag Aelling Activity for Parent-Child Volunteers

Dear Parents/Guardians,

Haven of Hope Christian Service will hold a flag-selling event on 15th January, 2022 (Saturday) to raise funds for the "Have of Hope Protection" non-government funded services for the elderly, so that the elderly can receive appropriate care. Our school sincerely invites your parents and children to participate in this "Parent-Child Volunteer Flag Selling Activity" to enhance parent-child relationship, establish the positive value of caring for others, and enjoy the fun of participating in voluntary work together. Details of the event are as follows:

- Date: 15th January, 2022 (Saturday)
Time: 8:30 am to 11:30 am
Venue for gathering: School library
Participants: Our students and parents
Quota: No quota
Remarks: 1. Flag bags will be distributed on the day of the event;
2. Volunteers under the age of 14 must be accompanied by their parents or guardians to sell flags;
3. Haven of Hope Christian Service will purchase insurance for all volunteer who are eligible to participate in the flag selling activity.

Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 15th December, 2021 (Wednesday). For any enquiries, please contact Ms Mui Yin Ling at 2476 2414.

Yours sincerely,



Mr. Tsang Cheuk Lung
Principal



----- ✂ ----- Reply Slip ----- ✂ -----

(Notice No : 076/2021)

Dear Principal,

I will **participate** / **not participate** in the Parent-Child Flag Selling Activity.

(Name of the parent accompanying on the day of the activity : _____)

(Contact Tel No. : _____)

Student's name: _____ () Class: _____

Parent's / Guardian's signature: _____

Parent's / Guardian's name: _____

Contact Tel No. : _____

Date: 2021(Y) _____ (M) _____ (D)

*Please sign and hand in the reply slip to the class teacher on or before 15th December, 2021 (Wednesday).